



Future Human Settlements · Green and Intelligent Management

Global Call for Entries for the 2026 YSE Green Award

未来人居·绿色智理 2026国际人居绿奖全球作品征集

INVITATION LETTER

邀请函

致全球每一位人居未来的缔造者:

To every creator of the future human settlements around the world:

我们正站在时代的十字路口。气候变化、资源紧张、城市扩张……全球人居环境面临着前所未有的挑战,也孕育着无限的创新机遇。城市、社区、建筑——这些我们赖以生存的容器,不仅关乎当下的生活质量,更决定着文明的走向与星球的健康。面对时代的挑战与机遇,我们荣幸地宣布,2026年度国际人居环境可持续创新设计大赛(国际人居绿奖)全球征集活动正式启动,共同开启一场关于我们如何与地球和谐共生的伟大探索。

We are standing at the crossroads of The Times. Climate change, resource shortage, urban expansion... The global human settlement environment is facing unprecedented challenges, but it also holds boundless opportunities for innovation. Cities, communities and buildings - these containers on which we depend for survival - not only concern the current quality of life, but also determine the direction of civilization and the health of the planet. Facing the challenges and opportunities of The Times, we are honored to announce the official launch of the global call for entries for the 2026 International Innovative Design Competition for Sustainable Living Environment (YSE Green Award), jointly embarking on a great exploration of how we can coexist harmoniously with the Earth.

国际人居绿奖自创立以来,始终致力于发掘和表彰那些以前瞻视野、创新科技与人文关怀重塑我们生活空间的卓越设计与实践。我们相信,真正的可持续,是环境、社会与经济的和谐统一,是科技与自然的诗意交融,是当下与未来的智慧对话。

Since its establishment, the YSE Green Award has been committed to discovering and recognizing outstanding designs and practices that reshape our living Spaces with forward-looking vision, innovative technology and humanistic care. We believe that true sustainability is the harmonious unity of the environment, society and economy, the poetic integration of technology and nature, and the wise dialogue between the present and the future.





本届大赛的核心,远不止于评选优秀作品,更在于构建一个全球性的思想与实践平台。

The core of this competition is far more than just selecting outstanding works; it lies in building a global platform for ideas and practices.

我们的目的,是激发一场全球性的"思维革新"。我们呼唤超越常规的解决方案,寻求将绿色基因融入发展的血脉,让"可持续"从一种标准,升华为一种创造美好生活的本能与哲学。

Our aim is to inspire a global "innovation in thinking". We call for solutions that go beyond the conventional, seeking to integrate the green gene into the veins of development, and elevating "sustainability" from a standard to an instinct and philosophy for creating a better life.

_ 我们的意义,是催生一批可触可感的"未来样板"。我们致力于发掘那些能将低碳、循环、包容与韧性从理念转化为现实的卓越设计。它们将是灯塔,照亮从蓝图到现实的路径,证明一种与环境共生、与人本共鸣的繁荣模式切实可行。

Our significance lies in giving birth to a batch of tangible and perceptible "future models". We are committed to discovering outstanding designs that can transform low-carbon, circular, inclusive and resilient concepts into reality. They will be lighthouses, illuminating the path from blueprint to reality and proving that a prosperous model that coexists with the environment and resonates with humanity is feasible.

- 我们的愿景,是编织一个协同共进的"创新网络"。我们相信,最伟大的突破源于跨界融合。来自设计、科技、人文、商业等不同领域的专家学者在此碰撞思想、携手合作。

Our vision is to weave a collaborative and progressive "innovation network". We believe that the greatest breakthroughs stem from cross-border integration. Experts and scholars from various fields such as design, technology, humanities, and business gather here to exchange ideas and collaborate.

这不仅是一场比赛,更是一次集体的宣言与行动。我们诚挚地邀请您,携卓越之作,共赴这场关于未来人居的全球思想盛宴。

This is not merely a competition, but also a collective declaration and action. We sincerely invite you to bring your outstanding works and join this global intellectual feast on future human settlements.

谨此奉邀, 共襄盛举!

We sincerely invite you to join us in this grand event!

国际人居场境可持续创新设计大赛组委会 国际人居场境可持续创新设计大赛组委会 国际人居场境可持续创新设计大赛组委会 Elesian Competition for Sustainable Living Environment 2025年12月1日 December 1, 2025

附件一: 申报表 Annex 1: Application Form

附件二: 2026国际人居绿奖申报细则 Annex 2: Declaration Guidelines for the 2026 YSE Green Award